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Abstract (en)
[origin: CN105084215A] Provided is a crane with a crane column (1) and one on the crane pillar (1) mounted high seat (2), where a high seat roof
(3) is provided with an adjusting device (8) is provided, through which the car seat Roof (3) relative to the high seat (2) movable between a storage
position and an operating position, in which the high seat roof (3) in the storage position closer to the crane column (1) and / or is located on a crane
arm of the crane as in the operating position.

Abstract (de)
Kran mit einer Kransäule (1) und einem an der Kransäule (1) montierten Hochsitz (2), wobei ein Hochsitzdach (3) vorgesehen ist, wobei eine
Verstellvorrichtung (8) vorgesehen ist, durch welche das Hochsitzdach (3) relativ zum Hochsitz (2) zwischen einer Lagerposition und einer
Betriebsposition verstellbar ist, wobei sich das Hochsitzdach (3) in der Lagerposition näher an der Kransäule (1) und/oder an einem Kranarm des
Krans befindet als in der Betriebsposition.
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